礼品:

礼品可以接受。但都要评估关税/税款。禁止赠送酒水。含有有毒或强药效的化妆品礼品需要卫生部的批准信。

进口许可证-香烟超过 1,000 支,雪茄超过 125 支,烟丝超过 5 磅或酒类超过 5 升,均须领有进口许可证。

违禁物品:

除被认为不能邮寄的物品外,还禁止下列物品:

古董

芦笋

畜禽产品

饮料,不含酒精的

樟脑

钱币收藏类物品

化妆品

毒品

枪

胶囊或片剂食品

赌博物品

珠宝

彩票和广告

大陆物品

医疗器械

糖蜜

麻醉剂

玻璃或珍珠母制装饰品

放射性物质

无线电设备

种子

糖精及类似物质

糖

茶叶、浓缩物、香精和提取物

烟草及烟草制品

录像带

葡萄酒

印刷或铸造假币用的伪造印版或模具;

侵犯他人专利权、设计权、商标权、著作权的物品;

其他法律规定的违禁品

Taiwan

Gifts

Acceptable; duties/taxes will be assessed. Gift shipment of alcohol is prohibited. Cosmetic gifts containing poisonous or potent medicines require an approval letter from the Department of Health.

Import Permit - is required for cigarettes over 1,000 sticks, cigars over 125 sticks and cut tobacco over 5 pounds or liquor over 5 litres.

Prohibited Items

In addition to items considered non-mailable matter, the following are prohibited:

- antiques
- asparagus
- animal products
- beverages, non-alcoholic

- camphor
- coin collectors items
- cosmetics
- drugs
- firearms
- foods in capsule or tablet form
- gambling items
- jewelry
- lottery tickets and advertising
- mainland china goods
- medical devices
- molasses
- narcotics
- ornamentals, made of glass or mother-of-pearl
- radioactive materials
- radio apparatus
- seeds
- saccharine and similar substances
- sugar
- tea, concentrates, essences and extracts of
- tobacco and tobacco products
- videotapes
- wines
- counterfeit plates or dies for printing or casting counterfeit currencies;
- articles infringing the rights of patents, of design, of trademarks, and the copyrights of other persons;
- other contraband as specified in other laws